
Paldiski Lasteaed Naerulind hoolekogu koosoleku protokoll 

 

Aeg: 04.12.2023 kell 17.30-18.45. 

Koht: Rae 34, Paldiski linn 

Osalejad: Triin Õunamaa, Maarja Meller, Ingrid Tõnisson, Kristina Setškova, Kristel Valdna, 

Taive Kikas, Ivi Kollo. 

Puudujad: Merle Kodu. 

 

Päevakord: 

• Hoolekogu töökorra tutvustamine. 

• Hoolekogu esimehe ja aseesimehe ning protokollija valimine. 

• Lasteaia uuendatud kodukorraga tutvumine ja kinnitamine. 

• Ettepanekud suvise töökorralduse kohta. 

• Lasteaia õppeaasta tegevuskava ja üritused lähiajal. 

• Jooksvad küsimused. 

 

1. Hoolekogu töökorra tutvustamine. 

Direktor Taive Kikas tutvustas uusi hoolekogu liikmeid. Tutvuti lasteaia hoolekogu 

moodustamise korra ja töökorraga.  

Hoolekogu peaks õppeaasta jooksul kokku saama vähemalt neli korda. Vajadusel saab 

korraldada ka e-koosoleku.  

 

2. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine. 

Hoolekogu esimeheks valiti Ingrid Tõnisson 

Hoolekogu aseesimeheks valiti Kristel Valdna 

Protokollijaks valiti Ivi Kollo 

 

3. Lasteaia uuendatud kodukorraga tutvumine ja kinnitamine. 

Tutvustati kodukorras tehtud muudatusi. Muudatustena sai sisse viidud, kus Eesti Vabariigi 

haridusseadus § 2 lg 2 sätestab, et hariduse põhialustes lähtutakse üldinimlike ja rahvuslike 

väärtuste, isiksuse, usu- ja südametunnistuse vabaduse tunnustamisest. Seoses sellega on 

lapsevanemal õigus ja võimalus keelduda lapse osalemisest sellistes ettevõtmistes, mis lähevad 

vastuollu lapse pere usuliste veendumustega.  



Samuti muudeti lasteaeda tulemise teavitamise kellaaeg, kus lapsevanem teavitab rühma 

õpetajaid lapse puudumisest puuduma jäämise esimesel päeval hiljemalt kella 8-ks, lasteaeda 

naasmisel sellele eelneval tööpäeval kella 12-ks, et oleks võimalik korraldada toitlustust. 

Otsustati: muudatused teadmiseks võtta ning hoolekogu kinnitas ühehäälselt lasteaia 

kodukorra. 

 

4. Ettepanekud suvise töökorralduse kohta. 

Hoolekogu tutvus eelnevalt Lääne-Harju valla koolieelsete munitsipaalasutuste suvise 

töökorralduse eelnõuga ning ettepanekuid suviseks töökorralduseks ei esitatud. 

2024.a. suveperioodil (juulikuus) on Lääne-Harju vald moodustamas Paldiski Naerulinnu ja 

Laulasmaa kooli lasteaias valverühmad. Paldiski piirkonnas on töötamas valverühm Naerulinnu 

lasteaias. Selleks, et Naerulinnu töötajad saaksid puhkust on valverühmades tööl teistest Lääne-

Harju valla lasteaedade töötajad. Pered, kes ei vaja juulikuus lasteaia kohta on vabastatud 

osalustasust. 

 

5. Lasteaia õppeaasta tegevuskava ja üritused lähiajal. 

Õppealajuhataja Ivi Kollo tutvustas 2023-2024 õppeaasta tegevuskava ja lähiajal toimuvaid 

üritusi. Vähendatud on lasteaeda külastatavate teatrite külastusi, mis on tingitud pileti 

hinnatõusust. Jätkatakse ka varasematel aastatel korraldatud Lääne-Harju vallas asuvate teiste 

lasteaedadega ühisürituste läbiviimisega – Playback jms. 

Detsembrikuu üritused: 

11. detsember kell 16.30 toimub lasteaia saalis jõulukohvik, kuhu saavad tulla kõik 

lapsevanemad, et maitsta küpsetisi ning kuulata meeleolumuusikat.  

19. detsember toimub lasteaia Jõulupidu, kus lastega tegeleb ja toimetab Jõuluvana. 

 

6. Jooksvad küsimused. 

Direktor Taive esitas PRIA-le taotluse toetuse saamiseks, et külastada Saida farmi ning lisaks 

soetada lasteaeda kiirkomposter. Seni ei ole vastust tulnud.  

Liblikate ja Oravate rühmad osalevad Suukooli hambapesu programmis, kus lapsed pesevad ka 

lasteaias hambaid. 

Koolieelikute rühm käib alates novembrist igal neljapäeval Paldiski Ühisgümnaasiumis 

eelkoolis. 

Kevadel tuleb lasteaeda taas silmakontroll, mille info tuleb hiljem. 



Küsimus: Mida tehakse lapsega, kes lööb teisi lapsi? Soovitavalt korraldada lapsevanemaga 

ümarlaua koosolek, kus saavad kõik osapooled rääkida ja välja selgitada, millest on antud 

probleem tingitud. Võimalikuks probleemiks võib olla lapse keeleline areng. 

Küsimus: Kuidas lapsed tantsutrennis käivad? Tantsutrennis käivad lapsed nüüd kahes grupis, 

kuna osalejaid on palju. Lastele meeldib ning õpetaja avaldas soovi kevadeks isegi esinemiseks 

tants selgeks õppida. 

Hoolekogu tegi ettepaneku väravatele soetada uued lingid, kuna lingid ei sulgu hästi. 

Direktor Taive juhtis tähelepanu, et vajalik on turvalisuse kaalutlusel soetada lasteaia kolmele 

sissepääsule fonolukusüsteem, kuna on olnud juhtumeid, kus majja siseneb võõras vaimsete 

häiretega inimene. 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub jaanuarikuus. 

 

 

Hoolekogu esimees: Ingrid Tõnisson   Protokollija: Ivi Kollo 

/allkirjastatud digitaalselt/     /allkirjastatud digitaalselt/ 


